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ZAPISNIK 

s 38. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 14. lipnja 2024. godine, s početkom u 13:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Matko Kovačević, Antonela Hropić, 

Antonela Hropić, Tea Škratulja 

ODSUTNI ČLANOVI VIJEĆA: Stefanie Milka Čihoratić 

OSTALI PRISUTNI: Tarita Mašković 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila nadopunjeni dnevni red kako slijedi: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 37. sjednice Upravnog vijeća 

2. Povjerenstvo za upise – prijedlog  

3. Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto odgojiteljica i asistent/pomoćnik za 

njegu 

4. Razno 

 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 37. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Zapisnik s 37. 

sjednice Upravnog vijeća. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 37. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa četiri glasa „za“) usvaja. 

 

AD 2. POVJERENSTVO ZA UPISE - PRIJEDLOG 

 

Predsjednica Antonia Frlan daje riječ ravnateljici Tariti Mašković koja navodi kako je 

Povjerenstvo za upise obradilo sve pristigle zahtjeve za upis te kako po Zakonu imamo 15 tak 

djece koja se ne bi mogla upisat u Vrtić zbog ispunjene kvote. Problem su mlađa vrtićka djeca 

koja bi trebala preći iz jasličke u vrtićku skupinu. Lani su djeca te dobi ostala u jasličkoj 

skupini još jednu godinu, ove godine je takve djece puno više dok je beba, tj. djece jasličke 

dobi samo troje. Ukoliko bi se djeca mlađe vrtićke dobi ostavila u prostoriji sa jasličarima 

potrebno je kupiti namještaj (stolovi, stolice) vrijednosti oko 1.000 eura. Prije toga potrebno 

je razgovarati sa roditeljima i objasniti im situaciju da je to jedini izbor da se djeca upišu.  
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U vrtićkoj skupini će biti 21 dijete od kojih je 11 predškolaca koji opet moraju pohađati 

program predškole u svojoj homogenoj skupini.  

Tea Škratulja, član, je pitala koliko bi djece bilo mlađe vrtićke dobi koja bi ostala u 

prostorijama jaslica ukoliko se roditelji slože ? 

Ravnateljica Mašković je odgovorila da je takve djece 12 te da bi se ukoliko bi se svi roditelji 

složili s time, upisala sva djeca osim 2 bebe koje neće imati godinu dana sa danom 30. 09. 

2024. godine. 

Predsjednica Antonia Frlan navodi da to dvoje djece sada ne ispunjavaju uvjete za upis, da 

ima mjesta upisalo bi ih se naknadno ali nažalost ove godine ne možemo.  

Ravnateljica Tarita Mašković dalje navodi kako ostaje problem cijene participacije za jaslice. 

Troje djece koja su zaista jaslička skupila bi trebala plaćati punu cijenu od 100 eura a ostali ne 

što je po njenom mišljenju nije baš fer te predlaže da svima cijena bude ista. 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako bi se cijena participacije trebala podignut ali ne i 

izjednačit.  

Nakon kratke rasprave o cijeni predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o Prijedlogu 

Općinskom vijeću za povećanje cijene vrtića sa 65,03 eura na 80,00 eura za vrtićku skupinu te 

korekcija cijene za jasličku skupinu sa 131,40 na 130,00 eura u pedagoškoj godini 2024/2025. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o Prijedlogu Općinskom vijeću za povećanjem/korekcijom cijene Vrtića u 

pedagoškoj godini 2024/2025 

(u prilogu) 

 

 

AD 3. ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA RADNO MJESTO 

ODGOJITELJ I ASISTENT/POMOĆNIK ZA NJEGU 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je natječaj za odgojitelja predviđen na neodređeno, 

puno radno vrijeme, nije stavljen datum početka. Za drugo radno mjesto-asistent/pomoćnik za 

njegu predviđeno je uposlenje do 31.08.2025 godine zbog povećanog obima posla. U 

natječaju piše na puno radno vrijeme ali po Pravilniku o radu ne možemo imati asistenta na 

puno radno vrijeme- nije predviđeno. Možemo izmijeniti ili Pravilnik ili natječaj. 

Matko Kovačević, član, navodi kako je bolje promijeniti Pravilnik jer prije će se javiti netko 

na natječaj na puno radno vrijeme.  

Nakon kratke rasprave na ovu temu predsjednica Antonia Frlan, stavlja na glasovanje Odluku 

o raspisivanju natječaja za radno mjesto Odgojitelj. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi  

 

Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto Odgojitelj 

( u prilogu) 

Nakon toga, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Prijedlog o Izmjeni Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu Dječjeg vrtića Biser Lastova na način da se u sistematizaciji dodaje 

radno mjesto asistent/pomoćnik za njegu na 40 sati tjedno sa istim opisom poslova kao što je 

već u Pravilniku. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi  
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Prijedlog o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

Biser Lastova 

( u prilogu) 

 

AD 4. RAZNO 

Ravnateljica Tarita Mašković: 

- navodi kako ima problem u komunikaciji sa spremačicom i domarom te da ih je 

upozorila na propuste koji su se dogodili u radu ali da ih ne može konstantno nadzirati,  

- čeka se i dalje sanacija stropa u jaslicama, pitur koji je trebao doći riješiti plafon se još 

nije javio; 

- odgojiteljice su bile na stručnom usavršavanju; 

- pohvalila je suradnju sa Vericom Šalatom na projektu Glazbenog vrtića koji se 

pokazao jako dobar te je mišljenja da bi se trebalo poslati na verifikaciju u 

Ministarstvo kao poseban program koji vrtić može imati; 

- od ponedjeljka starta komunikacija kroz kanal OKI-TOKI; 

- poslan je u Ministarstvo dopis vezan uz stručnu pomoć (logoped, defektolog), 

odgovora još nema; 

- popravio se šaht ispred Vrtića; 

- napravili smo službeni logo Vrtića. 

 

Kratka rasprava se vodila o radnom vremenu Vrtića, tj. o tome treba li pomaknuti radno 

vrijeme za petnaestak minuta iza 15 sati jer roditelji konstantno kasne po djecu. Zaključeno je 

da to nema smisla jer bi onda odgojiteljice još kasnije završile sa radnim danom te da je 

potrebno roditelje upozorit, pa čak im naplatit svojevrsnu naknadu ako konstantno dolaze po 

djecu iza 15 sati.  

    

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 13.55 sati. 

 

             

Zapisnik napisala                                                                 Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan, v.r                                                                              Antonia Frlan, v.r 

 

 

KLASA: 601-02/24-01/05 

URBROJ: 2145-05-02-24-2 

U Lastovu, 17. lipnja 2024. godine  

 

Prilog: 

 

- Odluka o Prijedlogu Općinskom vijeću za povećanjem/korekcijom cijene Vrtića u 

pedagoškoj godini 2024/2025 

- Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto Odgojitelj 

- Prijedlog o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

Biser Lastova 


